
   
REFERAT FRA STYREMØTE I  

KONGSBERG TREKKSPILLKLUBB 
 
Sted:   Klubbhuset  

Dato:  23. januar 2012  

Klokkeslett: 19:00 

 
Til stede:  
  Svein Solvang   (formann)  

Trude Saatvedt Lien  (nestformann) 
Stein Selseth    (sekretær) 
Øystein Gåsefra   (kasserer) 
Kjell Vidar Skullestad  (styremedlem) 
Morten Hostvedt   (styremedlem) 
Rune Laugerud  (styremedlem) 

 
Ikke til stede: 

 
1. Referat fra siste styremøte 

- Opplest uten merknader.  
 

2. Referat fra ekstraordinær generalforsamling 28/12-2011 
- Opplest. Vi kommer til å ha prioritet på og få kjøpt tomten, fremfor å få endret på 

tomteleieprisen. Styret jobber videre med saken. 
 
3. Referat fra musikkomitemøte 19/1-2012 

- Opplest, se eget vedlegg 
 

4. Aksjonsliste 
- Se aksjonsliste. 

 
5. Økonomi 
 

Sparebank 1  kr                                274 442,00  
Kasser  kr                                    7 737,00  

Sum:  kr                               282 179,00  
Endring siden forrige møte (i kroner) -15 727,40  
Endring siden sist i % -5,28 % 

   
 

6. Ferdigstille budsjett for 2012 
- Gjennomgang av de enkelte poster 

 
 
 



   
 

7. Generalforsamling 1/2-2012 
- Gjennomgang av det som skal være klart til årsmøtet. Stein mangler årsrapport fra 

et orkester. 
 

8. Års/ Jubileumsfest 18/2-2012 
- Gjennomgang av spillelister. Vi tar et møte sammen med arrangementskomiteen 

etter årsmøtet den 1.2 
 

9. Innkomne skriv 
- Ingen 

 
10. Eventuelt 

- Vi kommer til å prioritere kjøp av tomten hvor klubbhuset står, mot Kongsberg 
Kommunestyre. Vi ønsker å fronte dette som en egen sak i kommunestyret. 

- Lydkurs – Vi satser på å få til et internt lydkurs, når det nye utstyret er i hus. 
- Julebord – Vi kommer til å sende julebordinvitasjon kun til de som i løpet av året 

har vært aktive. 
- Fellesspillinger – Vi ønsker at låter til fellesspillinger skal komme på plass så fort 

som mulig. 
- Spørreundersøkelse – Styret sender ut en spørreundersøkelse til klubbens 

musikkledere, som skal gi en indikasjon på om den enkelte person synes 
gruppenes sammensetning og mål er tilfredsstillende. 

- Årsfest – Vi kommer til å bruke kun egne grupper under dette arrangementet. 
- Parkering forbudt skilt ute på plassen vår. 
- Ransäter – Vi legger på en ekspedisjonsavgift på årets tur til Ransäter. Denne vil 

bli på 50,- kroner. 
- Tilskudd – Vi bør få med oss, og deretter søke tilskudd på alle muligheter som er. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Møtet slutt kl. 21:15 – Stein Selseth – Sekretær 
 

NESTE STYREMØTE: 23. januar 2012 kl: 19:00 


